

**MAKLUMAN PERMOHONAN RAYUAN OLEH PELAJAR
SELEPAS KEPUTUSAN PEPERIKSAAN AKHIR DIUMUMKAN**

BIL	JENIS RAYUAN	SYARAT PERMOHONAN	KAEDAH PERMOHONAN / PENGHANTARAN	YURAN PROSES	TARIKH TUTUP
1.	Peperiksaan Mengulang Kursus Memperbaiki Gred	i. Permohonan hendaklah dikemukakan seminggu selepas keputusan rasmi Peperiksaan Akhir diumumkan ii. CGPA bawah 2.00 dan Mata Kekurangan tidak kurang dari 12 iii. Berada di semester 5 dan keatas iv. Memperolehi gred C- dan kebawah v. Terhadap kepada dua (2) kursus sahaja vi. Bagi kursus prasyarat, pelajar hanya dibenarkan mengulang kursus yang lebih tinggi	i. Borang permohonan perlu diambil di SPP ii. Borang yang telah lengkap berserta resit pembayaran perlu dikemukakan ke SPP untuk proses selanjutnya.	RM300.00 per kursus <i>(tidak akan dikembalikan)</i>	26 DIS 2017 <i>*tarikh tutup ditunda sempena cuti Hari Natal</i>
2.	Rayuan Meneruskan Pengajian	i. Permohonan hendaklah dikemukakan dalam tempoh 14 hari selepas keputusan rasmi Peperiksaan Akhir diumumkan ii. Pelajar yang mendapat status Gagal Berhenti (DIS) pada keputusan Akhir iii. Pelajar berstatus DIS mempunyai Mata Kekurangan tidak melebihi 12 iv. Rayuan hanya dibuat satu (1) kali sahaja sepanjang tempoh pengajian	i. Borang permohonan perlu diambil di SPP ii. Borang yang telah lengkap berserta surat rayuan rasmi & resit pembayaran perlu dikemukakan ke SPP untuk proses selanjutnya.	RM50.00 <i>(tidak akan dikembalikan)</i>	2 JAN 2018

BIL	JENIS RAYUAN	SYARAT PERMOHONAN	KAEDAH PERMOHONAN / PENGHANTARAN	YURAN PROSES	TARIKH TUTUP
3.	Rayuan Penyemakan Gred Kursus	i. Rayuan Penyemakan Semula Kertas Jawapan Peperiksaan Akhir <ul style="list-style-type: none"> - Pelajar boleh membuat rayuan dalam masa 2 minggu dari tarikh selepas keputusan rasmi Peperiksaan Akhir diumumkan ii. Rayuan Penyemakan Gred Kursus Tanpa Peperiksaan Akhir <ul style="list-style-type: none"> - Pelajar boleh membuat rayuan dalam masa 2 minggu dari tarikh selepas keputusan rasmi Peperiksaan Akhir diumumkan 	i. Borang permohonan perlu diambil di SPP ii. Borang yang telah lengkap berserta resit pembayaran perlu dikemukakan ke SPP untuk proses selanjutnya.	RM50.00 per kursus <i>(tidak akan dikembalikan)</i>	2 JAN 2018